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 Stadsstyrelsens sektion för tekniska stödtjänster diskuterar följande aktuella
frågor:

 - AVOK: rättsprocess AVOK - Koy Saaristolaisairisto. Risk för kreditförlust.
 - Slammottagningens ändringar från 1.3.2020
 - Slussens och Petteby pumpstations skötsel i fortsättningen
 - Oanslutna fastigheter i Pargas kommunområde till hushållsvattennätet
 - Vattenmätarbyten och installationer i skärgården påbörjas.
 - Rekryteringar och anställningar 2020 (stadsträdgårdsmästare,

grönserviceplanerare, planskötare, VVS-byggherre)
 - Utredning av byggmästarens förfarande gällande muddringen i Nagu Södra

hamn (bilaga)
 - Status Träsk skola, Houtskär

Alternativen renovering av den nuvarande skolan, uppförande av en ny
byggnad på tomten/rivning av den gamla och uppförande av en ny byggnad i
anslutning till det nuvarande daghemmet undersöks.

Kostnaderna för renovering av den nuvarande skolan utreds vidare till de
delar som de tidigare undersökningarna har föranlett ytterligare
undersökningar. Genomförande av de övriga alternativen på preliminärt
definierade tomter planeras tillsammans med användarna, utbildningen och
småbarnspedagogiken. Möjligheterna till samarbete med församlingen och
andra aktörer utreds.

En mindre arbetsgrupp (utsedd av fastighetsgruppen) har träffat samfälligheten
4.2.2020 för att klargöra principerna och grunderna för möjligt avtal. Följande
möte med samfälligheten 24.2 samt med fastighetsgruppen senare samma dag
24.2 och sedan ett informationsmöte om projektet ordnas i Houtskär 26.2.2020.

 Katriina Sulonen redogjorde för hur kvalitetskontrollen över skolmaten utförs och
följs upp inom referensgruppen. Avsikten är att fr.om. vecka 9 följa upp kvaliteten
på skolmaten i Nagu. Därefter följs kvaliteten upp i Korpo, Houtskär och Iniö.
Sektionen önskade att det skulle finnas styrdokument för hur och på vilket sätt
kvaliteten följs upp och att dessa redogörs för sektionen. Vidare önskade
sektionen att möjligheterna till att erbjuda fortsatt fruktmellanmål i skolorna
efter att provperioden tar slut våren 2020 bereds och tas upp i sektionen.
Kaareas verkställande direktör bjuds in till nästa möte 18.3.2020.

 Stadsingenjören redogjorde kort för hur utredningen över att bolagisera
vattentjänsterna framskrider.

 Sektionen tog del av informationen.
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